

tion of an old intertribal quarrel between the Giddu, on the one hand, and the Darot, Averghedir and Sciaveli, on the other hand.

*609th meeting,  
28 March 1955.*

**1120 (XV). Petition from Mr. Ali Nur Abdi (T/PET.11/421)**

*The Trusteeship Council,*

*Having examined* the petition from Mr. Ali Nur Abdi concerning Somaliland under Italian administration in consultation with Italy as the Administering Authority concerned (T/PET.11/421, T/OBS.11/35, T/L.550),

*Having taken note* of the observations of the Administering Authority, in particular that the petitioner has been advised to address himself to the courts,

*Recalling* that, in the course of its resolution 750 (XII) on the petitioner's earlier petition (T/COM.11/L.12), the Council noted that it was open to the petitioner to pursue his claim in the competent courts,

*Suggests* to the petitioner that, should he wish to pursue his claim, he should address himself to the competent courts.

*609th meeting,  
28 March 1955.*

**1121 (XV). Petition from the Aer Rer Aianle in Dusa Mareb and El Bur (T/PET.11/422)**

*The Trusteeship Council,*

*Having examined* the petition from the Aer Rer Aianle in Dusa Mareb and El Bur concerning Somaliland under Italian administration in consultation with Italy as the Administering Authority concerned (T/PET.11/422, T/OBS.11/37 and Add.1, T/L.556),

1. *Draws the attention* of the petitioners to the observations of the Administering Authority, and to the statement of its special representative, in particular that the Administering Authority is making every effort to increase the number of wells and to improve the pasture available for the nomadic people;

2. *Notes* that the incidents complained of are the subject of a legal inquiry;

3. *Requests* the Administering Authority to inform the Council of the outcome of the legal inquiry;

4. *Expresses the hope* that all concerned, including the petitioners, will co-operate with one another and with the Administering Authority in settling amicably any further disputes that may arise.

*609th meeting,  
28 March 1955.*

**1122 (XV). Petition from Messrs. Gino Aden, Aden Mohamed and others (T/PET.11/424)**

*The Trusteeship Council,*

*Having examined* the petition from Messrs. Gino Aden, Aden Mohamed and others concerning Somali-

manifestation d'une vieille querelle entre la tribu Giddu, d'une part, et les tribus Darot, Averghedir et Sciaveli, d'autre part.

*609ème séance,  
le 28 mars 1955.*

**1120 (XV). Pétition de M. Ali Nur Abdi (T/PET.11/421)**

*Le Conseil de tutelle,*

*Ayant examiné* la pétition de M. Ali Nur Abdi concernant la Somalie sous administration italienne, en consultation avec l'Italie, Autorité chargée de l'administration du territoire en question (T/PET.11/421, T/OBS.11/35, T/L.550),

*Ayant pris acte* des observations de l'Autorité administrante d'où il ressort notamment que les services compétents ont conseillé au pétitionnaire de porter l'affaire devant les tribunaux,

*Rappelant* que, dans sa résolution 750 (XII) relative à la pétition précédemment envoyée par le pétitionnaire (T/COM.11/L.12), le Conseil a noté qu'il était loisible au pétitionnaire de porter l'affaire devant les tribunaux compétents,

*Conseille* au pétitionnaire, pour le cas où il désire poursuivre l'affaire, d'intenter une action devant les tribunaux compétents.

*609ème séance,  
le 28 mars 1955.*

**1121 (XV). Pétition du rer Aianle de la tribu Aer de Dusa Mareb et d'El Bur (T/PET.11/422)**

*Le Conseil de tutelle,*

*Ayant examiné* la pétition du rer Aianle de la tribu Aer de Dusa Mareb et d'El Bur concernant la Somalie sous administration italienne, en consultation avec l'Italie, Autorité chargée de l'administration du territoire en question (T/PET.11/422, T/OBS.11/37 et Add.1, T/L.556),

1. *Appelle l'attention* des pétitionnaires sur les observations de l'Autorité administrante et sur la déclaration de son représentant spécial, d'où il ressort en particulier que l'Autorité administrante fait tout son possible pour augmenter le nombre des puits et pour améliorer les pâturages dont disposent les nomades;

2. *Note* que les incidents rapportés dans la pétition font l'objet d'une enquête judiciaire;

3. *Prie* l'Autorité administrante de faire connaître au Conseil le résultat de cette enquête;

4. *Exprime l'espoir* que tous les intéressés, y compris les pétitionnaires, collaboreront entre eux et avec l'Autorité administrante pour régler à l'amiable tout nouveau différend qui pourrait surgir.

*609ème séance,  
le 28 mars 1955.*

**1122 (XV). Pétition de MM. Gino Aden, Aden Mohamed et autres (T/PET.11/424)**

*Le Conseil de tutelle,*

*Ayant examiné* la pétition de MM. Gino Aden, Aden Mohamed et autres concernant la Somalie sous adminis-